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PROTOKÓŁ 

z XVI w kadencji 2024-2029 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie 

w dniu 29 maja 2025 r. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Dulemba Anna obecna   

2 Frątczak Lidia obecna   

3 Gałczyński Marek obecny   

4 Garbala Ewa obecna   

5 Kornecka Marta obecna   

6 Kowalik Izabela obecna   

7 Krogulec Waldemar obecny   

8 Lech Szymon obecny   

9 Maluszczak Tomasz obecny   

10 Miernik Dorota obecna   

11 Pająk Arkadiusz obecny   

12 Pałac Marcin obecny   

13 Salwa Anna obecna   

14 Uba Jacek nieobecny   

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:37 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzyła i przewodniczyła mu Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Burmistrz MiG 

p. Renata Sidor – Sekretarz Gminy 

p. Dorota Dyka – Skarbnik Gminy 

p. Radosław Gąska – Radca Prawny 

 

Zaproszeni goście : 

p. Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego 

p. Jolanta Łutczyk – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów  

                                  Alkoholowych 

p. Aleksandra Dąbczyńska – trener sekcji badmintona Miejski Klub Sportowy “Orlicz” 

Przedstawiciele Rady Sportu w Suchedniowie: 

Grzegorz Michnowski 

Monika Bator  

Rafał Lorenz 

Anna Dolęga  

Zawodnicy reprezentujący Miejski Klub Sportowy “Orlicz”: 

Jakub Chrząszcz 

Oliwia Pawelec 

Oskar Pawelec 

Piotr Sawicz 

Gabriela Turska 

Julia Pajek 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedli i Sołtysi (wg. załączonej listy obecności) 

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy (wg. załączonej listy obecności) 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej powołała radnego Marka Gałczyńskiego.  

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej projektu porządku obrad, 
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Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt porządku obrad sesji 

(projekt w załączeniu do protokołu).  

 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 
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10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

5. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 
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6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

6. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 
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2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

7. Wręczenie nagród za wysokie wyniki sportowe w 2024 roku. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

podczas dzisiejszej sesji mamy zaszczyt uhonorować wyjątkowych młodych sportowców 

oraz ich trenerów, którzy swoją determinacją, ciężką pracą i pasją osiągnęli wspaniałe sukcesy 

na arenach sportowych. Swoim zaangażowaniem promują nie tylko sport ale także takie wartości  

jak Fair Play, wytrwałość i współprac. Jesteśmy dumni, że taka utalentowana młodzież 

reprezentuje naszą społeczność. Serdecznie gratuluję zawodnikom, ich trenerom oraz rodzicom. 

To dzięki wspólnemu wysiłkowi możliwe są takie sukcesy. Życzę kolejnych wspaniałych 

zwycięstw i nieustającej motywacji do dalszego rozwoju i realizacji swoich pasji, dziękuję 

bardzo. 

Pan Grzegorz Michnowski – Przewodniczący Rady Sportu w Suchedniowie :  

10 kwietnia 2025 roku Rada Sportu rozpatrzyła wnioski o przyznanie nagród za wysokie 

osiągnięcia sportowe w roku 2024. Wnioski złożone przez kluby sportowe działające na terenie 

Miasta i Gminy Suchedniów. Stwierdzono, że wszystkie wnioski spełniają kryteria merytoryczna 

oraz formalne i stąd Rada Sportu jednogłośnie rekomendowała Panu Burmistrzowi Miasta                             

i Gminy Suchedniów przyznanie nagród finansowych za wyniki sportowe. Pan Burmistrz 

przychylił się do tego wniosku, stąd nagrody otrzymują : 
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Jakub Chrząszcz, Jakub Dulemba, Oliwia Obara, Oliwia Pawelec, Oskar Pawelec, Zuzanna 

Turska, Piotr Sawicz, Gabriela Turska, Julia Pajek.  

Gratulacje i podziękowania złożono również trenerom i działaczom, ktorzy przyczynili się                      

do osiągniętych sukcesów młodych sportowców. W imieniu trenerów i działaczy gratulacje 

przyjęłą Pani Aleksandra Dąbczyńska, która podziękowała za wyróżnienie.  

Gratulację sportowcom, trenerom i działaczom złożył Burmistrz Miasta i Gminy. 

 

8. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pani Justyna Żoładek – członek Rady Sołeckiej sołectwa Ostojów odczytała protokół                            

z zebrania sołeckiego z dnia 20 maja 2025r.  

Mam jeszcze tylko jedno pytanie do Pana Burmistrza. Ponieważ uczestniczyłam ostatnio                                             

w konsultacjach odnośnie strategii i tam się znalazł też właśnie wspomniany budynek w celach 

tych strategii. Ja bym chciała tylko zapytać kto był autorem zapisu dotyczącego tej inwestycji                        

w strategii i na jakiej podstawie  ustalono jej koszta koszt oraz montaż finansowy. 

Pani Joanna Odelska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 4 :  

Szanowni Państwo,  ja chciałam podziękować Pani Agnieszcze Jaszczur-Z-cy Burmistrza. 

Zgłosiłam naprawę chodnika na naszej ulicy, ponieważ krawężniki od chodnika bardzo 

odbiegały, wpadały do rowu. Zgłosiłam to i bardzo szybko była interwencja, zostało wszystko 

zrobione, dziękuję. 

Pan Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego : 

Szanowni Państwo, chciałbym Państwu przekazać dwie informacje jeżeli chodzi o Powiat 

Skarżyski.  

- Powiat zamierza przebudować ulicę Jasną w Suchedniowie. Pierwsze postępowanie 

przetargowe dotyczące wyłonienia wykonawcy projektu, dokumentacji projektu zostało 

unieważnione. Będzie ogłoszone kolejne, natomiast to zadanie będzie dodatkowo jeszcze 

rozszerzone o odcinek ulicy Emilii Peck. Czyli będzie to przebudowa ulicy Jasnej wraz                 

z ulicą Emilii Peck. Chodzi tutaj o odcinek od ulicy Jasnej do ulicy Poziomskiego.                       

To jest ten odcinek, na którym dotychczas brakuje chodnika. 

- druga informacja jest taka, że Zarząd Powiatu podjął decyzję o przebudowie kolejnych 

przejść dla pieszych. Będziemy chcieli skorzystać ze środków, które się pojawią już 

niedługo. Na terenie Gminy Suchedniów będziemy chcieli przebudować dwa 

przejścia dla pieszych, są to przejścia dla pieszych w okolicy ulicy Powstańców, czyli 

tutaj na ulicy Bodzentyńskiej przy moście i przy okazji będziemy się starali rozwiązać 

problem odwodnienia. Jak wiemy po deszczach zawsze tam stoi kałuża wody.                         

Więc te wszystkie problem, które tam w tym miejscu jeszcze są mam nadzieję,                                  

że uda się w tej dokumentacji rozwiązać, dziękuję. 
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9. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pani Marta Kornecka – radna : 

Szanowni Państwo, ja tak króciutko tylko dwa zapytania. Chciałabym ponowić prośbę 

o odmalowanie pasów przy ulicy Jodłowej w jednym miejscu, przy kopalnianej w drugim, oraz     

o pokoszenie rowów przy ulicy Warszawskiej, Harcerskiej, Młynarskiej i Partyzantów, to też 

prośbą od mieszkańców.  

Chciałabym korzystając z okazji podziękować mieszkańcom, znajomym, przyjaciołom za pomoc 

i poświęcony czas przy sprzątaniu kolejki u nas na Baranowie. Chciałabym też podziękować 

Panu Burmistrzowi, że znalazł czas I przyjechał żeby nam pomóc, dziękuję. 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

Szanowni państwo ja chciałem odnieść się do tego co pan Cezary Błach nam powiedział                                 

i ja chciałbym zaapelować do Powiatu, że w momencie kiedy będą projektowane przejścia                    

dla pieszych żeby postarać się zaprojektować w taki sposób żeby były ograniczenia techniczne 

nie pozwalające 10 metrów od przejść dla pieszych na zatrzymywanie pojazdów. Będzie to 

bezpieczne dla pieszych, którzy będą z tych przejść korzystć, dziękuję. 

Pan Marcin Pałac – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej : 

Szanowni Państwo, ja z tą samą sprawą co zwykle do Pana Burmistrza o poprawienie stanu 

chodnika na odcinku tam w górkę od sklepu  Netto. Widzę, że są przedstawiciele Powiatu i też 

bym miał prośbę o przekazanie informacji. Na ulicy Zagórskiej bardzo trawa wrasta                             

w niektórych miejscach wschodnich, także się robi taki malutkie na jedną osobę przejście.        

Widzę też Pana kierownika ZGK i dzisiaj dostałem taką informację od mieszkanki naszego 

Suchedniowa, że idąc ulicą Kielecką są różne gałęzie, krzewy, które wrastają tak na chodnik,                      

że trzeba się uchylać czy unikać spotkania z tymi elementami, to tyle dziękuję. 

Pan Marek Gałczyński – radny :  

Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, ja mam takie jedno pytanie. Chciałem zapytać                               

o możliwość zainstalowania dwóch progów zwalniających na ulicy Koszykowej, jest to apel 

mieszkańców tej ulicy, dziękuję. 

Pan Szymon Lech – radny : 

mam taką prośbę aby na naszej ulicy Stokowiec naprawiono pobocza i również wykoszono 

rowy, dziękuję. 

Pan Adrian Pięta – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 6 : 

- Szanowni Państwo, mieszkanka ulicy Józefów przyniosła mi document, to znaczy 

złożone pismo do Urzędu z dnia 12 marca br., nie została udzielona żadna odpowiedź.                  

Ja pozwolę sobie na przeczytanie. Dotyczy prośby o remont ulicy Józefów                               

w miejscowości Suchedniów. Szanowni Państwo, zwracamy się z uprzejmą prośbą                  

o podjęcie działań mających na celu remontu ulicy Józefów, która znajduje się                           

w miejscowości Suchedniów. Droga ta jest intensywnie użytkowana co związane jest                  

z dużym ruchem ciężkich pojazdów (tirów), które przejeżdżają przez naszą ulicę. 
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Niestety brak chodników oraz odpowiedniego oświetlenia stwarza zagrozenie dla 

bezpieczeństwa pieszych w tym dzieci, które codziennie poruszają się wzdłuż tej drogi. 

Warto również zaznaczyć, że w wyniku przejazdu ciężkich pojazdów konstrukcja 

naszych domów ulega uszkodzeniom a mieszkańcy skarżą się na drżenie ścian oraz 

pęknięcia. Sytuacja ta jest nie do zaakceptowania i wymaga pilnej interwencji. 

Problematyczne jest brak odwodnienia, co prowadzi do zalewania działek w wyniku 

opadów deszczu. Woda gromadzi się na ulicy, co nie tylko utrudnia komunikację ale 

także zagraża mieniu mieszkańców oraz wpływa negatywnie na stan naszych posesji.                   

W wielu przypadkach woda wnika na działki co prowadzi do uszkodzeń i zmniejszenia 

wartości nieruchomości. Zwracam się z prośbą o dokonanie analizy sytuacji oraz 

odwodnienia w tym rejonie. Jesteśmy przekonani, że odpowiednie działania przyczynią 

się do poprawy jakości życia mieszkańców oraz zwiększenie bezpieczeństwa w tej 

okolicy. Prosimy o rozważenie możliwości przeprowadzenia remontu ulicy Józefów                        

z  rządowego funduszu inwestycji lokalnych, a także o budowę chodnika, który znacząco 

poprawi bezpieczeństwo pieszych. Jesteśmy przekonani, że podjęcie tych działań 

przyczyni się do poprawy jakości życia mieszkańców ulicy Józefów oraz zwiększenia 

bezpieczeństwa na naszej drodze. Z góry dziękujemy za uwzględnienie naszego wniosku 

i liczymy na szybkie działania w tej sprawie. Z poważaniem mieszkańcy ulicy Józefów. 

To pismo zostało złożone 12 marca br., mieszkańcy nie dostali jeszcze odpowiedzi; 

-  kolejne pytanie. Byłem na zebraniu komisji rozwoju, mówiliśmy tam o firmie Euro Eco 

Polska jak również zgłaszałem o stojących nocami tirach, co prawda chyba na terenie tej 

firmy ale bardzo blisko przy samej ulicy. One są przy samych naszych ogrodzeniach 

i w tej nocy również stanął tam TIR, który hałasuje całą noc. Mają powłączane jakieś 

agregaty, no nie da się spać niestety w nocy. Prosiłbym o jakieś zgłoszenie tego                                 

i sprawdzenie. Tutaj Pani Ania mówiła żeby sprawdzić natężenie dźwięku, ponieważ jest 

cisza nocna; 

- kolejna sprawa, chcielibyśmy też zapytać się o ograniczenia prędkości na ulicy Józefów. 

Ja wiem, że tam są płyty betonowe, nie da się tam jechać szybko ale z firmy Global 

Farma młodzi kierowcy po prostu szaleją po tej drodze i to jest po prostu 

niedopuszczalne żeby z taką prędkością jeździli; 

- kolejne pytanie, prosilibyśmy też o przestawienie tablicy informacyjnej ponieważ 

znajduje się ona pośrodku ulicy, jest zarośnięta. Jest ona w ogóle niezauważalna przez 

mieszkańców, także chcielibyśmy żeby ją przedstawić może na początek ulicy żeby 

każdy ją widział i mógł odczytać informacje, które na niej będą zawieszone;  

- mieszkańcy ulicy Berezów chcieli się zapytać o przejście dla pieszych, które znajduje się 

za zakrętem niedaleko firmy Global Farma. Jest tam przygotowane miejsce na chodniku, 

że powinno być to przejście dla pieszych. Jest zarys pasów ale pasy są nie namalowane, 

stoi znak, że jest przejście dla pieszych. Mieszkańcy nie wiedzą czy tamtędy można 

przechodzić, czy nie można; 
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- kolejne pytanie, mieszkaniec Berezowa też mi zgłaszał, że kiedyś był jakiś zakaz ruchu 

samochód ciężarowych właśnie typu TIR. Czy on nadal obowiązuje, czy jest tam jakieś 

ograniczenie dla nich ruchu, czy jak było też jeżdżą bardzo szybko. Jest tam duże 

natężenie ruchu; 

-  mieszkańcy zgłaszali, że potrzebowaliby tablicę informacyjną również na ulicy 

Berezów,  może przy przejeździe kolejowym, czy którymś miejscu widocznym; 

- chciałbym jeszcze raz zgłosić tutaj żeby pamiętać o tej naszej rozmowie w poniedziałek 

na komisji rozwoju odnośnie firmy Euro Eco. Rozmawiałem z Panem z ZGK i zadałem 

pytanie odnośnie strefy bezpieczeństwa wokół ujęcia wody. Jest ogrodzenie wokół niej 

ale jest też kolejna strefa pośrednia gdzie uważam, że no wyznaczają te strefy polskie. 

Tak mi powiedział pracownik ale uważam, że te silosy które tam stoją i ten składowany 

olej, który tam będzie to nie jest odpowiednie miejsce. Szczególnie, że jest to przy tym 

ujęciu wody i dla nas mieszkańców też myślę, że to nie jest odpowiednie miejsce na taką 

fabrykę. Uważam, że to jest fabryka chemiczna, centralnie za płotem będziemy mieć tą 

fabrykę. Jest to zagrażające naszemu zdrowiu i myślę, że życiu, dziękuję. 

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy : 

- Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, zapewne państwu jest znane,                      

że 13 maja została podpisana umowa z wybranym wykonawcą na wykonanie prac 

modernizacyjnych na linii kolejowej nr 8 na odcinku Skarżysko-Kamienna – Tumlin,                    

co wiąże się z tym, że mieszkańcy Stokowca, Langiewicza niebawem będą musieli 

korzystać z innych rozwiązań komunikacyjnych; 

- Ja chciałam ponownie zwrócić się do Pana Burmistrza z pytaniem jaką propozycję                    

ma dla mieszkańców tych ulic abyśmy nie zostali odcięci od reszty miasta. Oczekujemy 

w jak najszybszym czasie spotkania i omówienia tego problem, żebyśmy nie byli 

zaskoczenia. Ponadto mam pytanie na jakim etapie przygotowany jest projekt drogi. 

Tutaj skorzystam z obecności przedstawicieli zarządu powiatu. Zarówno tej części drogi, 

która powstanie w wyniku tych prac inwestycyjnych kolei od strony cmentarza                          

i od strony wschodniej, czyli tutaj ten odcinek pozostawiony a niewykonany ulicy 

Stokowiec; 

- kolejne pytanie,kiedy będzie wykonany dalszy odcinek Stokowca bo prace zostały 

zakończone tutaj na tej części dotychczasowej a przez cały ten okres trwania remontu 

ulicy w Sokołowiec pan burmistrz Błach wraz z panem burmistrzem miernikiem 

deklarowali że zostanie odcinek od przejazdu który jest na wysokości stokowca 

suchedniowa północnego do Skarżyska wykonany w kolejności następnej w terminie 

po zakończeniu prac na ulicy Stokowiec do przejazdu a zatem te prace zostały wykonane 

i chciałam zapytać co w tym zakresie zostało zrobione czy trwają prace nad 

opracowaniem dokumentacji a przede wszystkim czy trwają z koleją bo tak jak pan 

burmistrz miernik tłumaczył, że jednocześnie te całe co kobiet nie został zrobiony tylko 
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dlatego że są to tereny PKP w związku z tym mam pytanie czy prowadzone są jakieś                      

w tym zakresie działania, dziękuję 

 

10. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

zanim oddam głos panu burmistrzowi działając na podstawie paragrafu 67 ustęp 3 statutu Gminy 

Suchedniów chciałabym państwa radnych poinformować że 127 maja bieżącego roku dzielono 

odpowiedzi na pani radnej Ewy Garbala złożony w dniu 13 maja bieżącego roku dotyczące 

remontu drogi gminnej ulicy Leśnej w suchedniowie w ramach zadania pod nazwą poprawa 

stanu infrastruktury drogowej w gminie Suchedniów remont drogi gminnej ulicy Leśnej 

niniejsze zapytanie i odpowiedź zostało również zamieszczone na stronie internetowej                       

biuletynu informację publicznej Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów. 

A teraz proszę Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Szanowni Państwo, spróbuje odnieść się w kolejności zgłaszanych pytań, czy jakiś wątpliwości 

jeśli chodzi o realizację zadań realizowanych przez gminę Suchedniów. Faktycznie w dniu                      

20 maja na zaproszenie Pani sołtys Marzeny Kumalskiej wziąłem udział w zebraniu sołeckim 

zorganizowanym przez Radę Sołecką Sołectwa Ostojów. Na tym spotkaniu poruszony został 

temat zagospodarowania terenu po byłej koszarce jak my to nazywamy, działki która obecnie 

stanowi własność Gminy Suchedniów, działka o powierzchni 7280 metrów kwadratowych.                   

Od początku kiedy tylko pamiętacie Państwo zaczęliśmy się starać o tą działkę. Obiecywaliśmy                                    

i potwierdzaliśmy to na różnych spotkaniach z mieszkańcami, że część tej działki zostanie 

przeznaczona pod potrzeby wsi. Cały czas we wszystkich spotkaniach faktycznie 

potwierdzaliśmy tą obietnicę, że nawet jeśli znajdziemy jakieś zagospodarowanie tej działki to 

część z tego terenu zostanie tylko na potrzeby wsi przeznaczona. Na poprzedniej sesji, czy dwie 

sesje nie pamiętam teraz ile to już, czas szybko ucieka zgłosiłem Państwu taką propozycję,                     

że chciałbym rozpocząć pracę projektowe związane z zaprojektowaniem tam budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego. Podczas sesji Państwo nie podjęliście tej decyzji z tego względu, 

że stwierdziliście, że macie za mało informacji na ten temat. Radna przygotowała pismo w 

imieniu Rady i w imieniu mieszkańców. Nie wiem czy mieszkańców bo mieszkańcy jak się 

okazuje mieli inne zdanie na tym spotkaniu, że macie za mało informacji Państwo. Ja wcześniej 

przed sesją spotykałem się z Państwem zarówno na komisjach branżowych, jak i spotkałem się       

z Radą Sołecką i można powiedzieć, że miałem zielone światło na to żeby projektować taki 

budynek wielorodzinny., no nie znalazło to poparcia. Mieszkańcy tak jak tutaj Pani Justyna 

odczytała Protokół z tego spotkania z 20 maja w liczbie 25 osób zamieszkałych osób na 

Ostojowie, niezbyt duża liczba poparli propozycje zagospodarowania terenu tej działki w taki 

sposób, że zaproponowałem im, że mógłby tam powstać ewentualnie budynek wielorodzinny, 

ewentualnie przy nim miejsca parkingowe do obsługi tego budynku, plac zabaw. Pracownicy 

Zakładu Gospodarki Komunalnej już pierwsze prace rozpoczęli i chcielibyśmy odświeżyć                           

i przygotować dla potrzeb właśnie koła gospodyń, czy na potrzeby sołectwa. Szanowni Państwo, 
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możliwości pozyskania środków na budowę takiego budynku wielorodzinnego w tym roku 

istnieją. Mam nadzieję, że takie możliwości będą również w latach następnych bo rząd deklaruje 

taką pomoc jeśli chodzi o samorządy. Programy takie zostaną opracowane i środki zostaną 

skierowane do samorządów na budowę budynków wielorodzinnych, właśnie takich 

czynszowych budynków komunalnych. Z zespołem projektowym, który opracowuje Strategię 

spotykamy się, rozmawiamy o różnych potrzebach i różnych problemach. Państwo i mieszkańcy, 

wszyscy wyrażają przekonanie, że budynek wielorodzinny w Schedniowie jest potrzebny            

z różnych względów. Wyludniamy się, w szkołach coraz mniej dzieci mamy, potrzebujemy                   

w jakiś sposób młode małżeństwa tutaj zatrzymać i wszyscy wiemy, że najłatwiejszy start                     

w życiu to właśnie w takiej zabudowie czynszowej. W tanich budynkach czynszowych,                       

w budynkach wielorodzinnych. Na pewno taki budynek byłby potrzebny i zespół projektowy, 

który przygotowuje Strategię wie o tym jakimi terenami Gmina dysponuje, gdzie taki budynek 

chcielibyśmy lokalizować. Powiem Państwu szczerze, że szukamy różnych innych rozwiązań                  

i innych propozycji w projekcie Strategii. Faktycznie zostało to, że budynek wielorodzinny                     

w Ostojowie chcielibyśmy lokalizować. Ja będę prosił zespół opracowujący Strategię żeby          

nie do określać lokalizacji tego budynku, chociaż potrzebę taką wskazać, że istnieje potrzeba 

wybudowania w Suchedniowie budynku wielorodzinnego, z tym żeby nie wpisywać w jakim 

miejscu. Wczoraj spotkaliśmy się z komisją urbanistyczną ten temat zabudowy wielorodzinnej. 

Szukamy różnych rozwiązań, różnych propozycji, różnych miejsc. Może bliżej centrum 

Suchedniowa. Może w jakiś inny sposób wybudować nie poprzez Gminę tylko przez jakiegoś 

dewelopera, ale na pewno nie odpuszczamy i nie rezygnujemy z tej zabudowy wielorodzinnej. 

Szanowni Państwo na poprzedniej sesji rozmawialiśmy, że trzeba określić z jakich środków                        

i jaki będzie koszt tej budowy. Ja nigdy nie podejmę takich rozmów z Państwem żeby 

zobowiązać się w jakiej wysokości będzie taki budynek z tego względu że rynek jest dzisiaj 

bardzo płynny Zwróćcie Państwo uwagę na na to z czym spotkaliśmy się przy budowie żłobka       

w Suchedniowie. Ogłosiliśmy przetarg na budowę żłobka, otrzymaliśmy 6 ofert, żłobek na                    

40 dzieci czyli budynek o wiele mniejszy niż jakiś blok mieszkalny. Różnica pomiędzy najtańszą 

a najdroższą ofertą jest ponad 3 mln zł. Teraz proszę mi powiedzieć jak ja mam precyzyjnie wam 

określić koszty budowy budynku wielorodzinnego przy dzisiejszej analizie rynku budowlanego. 

Proszę sobie przypomnieć, ja wystąpiłem do Państwa na na tą chwilę z wnioskiem                                    

o zabezpieczenie środków na projekt budynku, nie na budowę i już mieliśmy mnóstwo 

wątpliwości. Dlatego nieodpowiedzialne byłoby z mojej strony gdybym dzisiaj publicznie 

powiedział, że potrzebuje, nie wiem 15 czy 20 milionów. To będzie strzał taki po prostu luźny, 

niepoparty żadną żadnym żadnym realnym kosztem. Byłyby to tylko zwykłe szacunki. 

Wiadomo, że gdy będzie opracowana dokumentacja projektowa, będzie kosztorys inwestorski 

ale ten kosztorys inwestorski wcale nie musi być zgodny z kosztorysami ofertowymi 

jakie wpłyną podczas ogłoszennego zamówienia publicznego, podczas ogłoszenia przetargu. 

Także tutaj trudno przewidzieć jaki będzie koszt tego budynku. Bezsprzecznie na pewno on jest 

w Suchedniowie potrzebny. fajnie byłoby wydaje mi się gdyby powstał w Ostojowie.                       

Myślę, że wrócimy do tematu budowy tego budynku: 
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- odmalowanie pasów na ulicy Kopalnianej, Jodłowej oraz koszenie rowów i poboczy. Te prace 

zostały rozpoczęte już przez Zakład Gospodarki Komunalnej. Jeżeli chodzi o utrzymanie rowów 

i poboczy cały czas przy starodorzu drogi nr 7 te prace są wykonywane. 

Odmalowanie pasów, też z pracownikiem Urzędu objechaliśmy, mamy to pomierzone. Mam 

nadzieję, że w okresie letnim uda się to te pasy tutaj odnowić. Jest teraz ogłoszony nowy 

program “bezpieczne przejścia”. Może też będziemy próbować aplikować o takie środki; 

- poprawienie chodnika koło Netto, temat już poruszany wcześniej; 

- podcięcie gałęzi, myślę, że tutaj pracownikami Zakładu Gospodarki Komunalnej spróbujemy 

te chodniki poprawiać. Jest w tej chwili ekipa skierowana do Ostojowa i tam rozpoczęła już 

poprawę tych chodników; 

 - remont własnymi siłami rozpoczęliśmy tego budynku koszarki w Ostojowie; 

- progi zwalniające na ulicy Koszykowej, to temat troszeczkę trudniejszy bo tutaj potrzebna 

będzie zmiana organizacji ruchu na tej drodze. Zarządzającym ruchem na drogach gminnych                    

i powiatowych jest starosta, wystąpimy z wnioskiem do starosty, Na pewno będzie powołana 

komisja bezpieczeństwa; 

- Pan Szymon Lech poruszał sprawę poboczy i rowów na ulicy Stokowiec. Szanowni Państwo,  

od 8 maja została podpisana umowa na dokończenie ulicy Stokowiec także myślę, że wrócimy 

wtedy do tematu tych poboczy jak firma wykonawcza rozpocznie swoje prace związane                                  

z dokończeniem tego odcinka ulicy Stokowiec, czyli od ulicy Szerokiej do ulicy Langiewicza. 

Mam nadzieję, że wtedy też znajdziemy jakieś rozwiązanie jak te pobocza umocnić bo jest taki 

odcinek gdzie one są ciągle rozmywane. Tam jest takie nachylenie terenu, że one ciągle są 

narażone na jakieś działanie wód opadowych i one są rozmywane. Tutaj nasza praca nie przynosi 

rezultatów; Myślę, że trzeba będzie do takich rozwiązań wrócić jakie mieliśmy zastosowane                

na górnej Krzyżce i na pewno coś takiego będziemy musieli tam na tym Stokowcu zastosować. 

 

- Szanowni Państwo, ulica Józefów. Rozmawialiśmy o ulicy Józefów w tym tygodniu                             

na komisji.  To jest trudny temat. Wymaga większego opracowania bo ulica Józefów doraźnie 

jest remontowana i jest przejezdna. Jej przejezdność jest tam cały czas naprawian, regulowana                               

i nie ma tam jakichś większych uwag. Mieszkańcy telefonicznie dużo tutaj załatwiają, że tak 

powiem z pracownikami Urzędu, interweniują. Staramy się na bieżąco tą przejezdność 

poprawiać. Jeśli chodzi o remont z Funduszu Rozwoju Dróg Samorządowych, o którym tutaj 

Pan Adrian wspomniał to potrzebujemy opracowanie dokumentacyjne. Musimy przygotować 

projekt wielobranżowy, gdzie to też wspominaliśmy na ostatniej komisji, musimy rozwiązać już 

sprawę związaną z budową wodociągu, który obsługiwałby całe miasto. Wodociągu, który by 

łączył ujęcie wody z już przebudowanym wodociągiem w ulicy Berezów. Do przebudowania 

konieczna jest budowa kanalizacji burzowej, oświetlenia tej ulicy bo ulica Józefów nie ma 

oświetlenia ulicznego, nie ma podbudowy słupowej. Budynki mieszkalne zasilane są z ulicy 

Placowej, także tutaj trzeba będzie też zaprojektować i następnie wybudować oświetlenie uliczne 

i  też zaprojektować drogę na nowo. Jesteśmy po rozmowach wstępnych i firma Euro-Eko jeżeli 
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faktycznie by tutaj przeniosła ten swój zakład, to deklaruje chęć współpracy z Gminą 

Suchedniów i wspólną budowę tej ulicy. Czy się przeniesie, ja na dzień dzisiejszy nie mogę 

odpowiedzieć na to pytanie z tego względu, że cały czas jesteśmy na etapie opracowywania 

różnych dokumentów środowiskowych jeśli chodzi o lokalizację tej firmy. Jest to zakład, który 

działa na terenie miasta Kielce. Nabył nieruchomość na terenie Suchedniowa i zamierza 

przenieść całą firmę razem z zarządem, z biurem do Suchedniowa. Zobaczymy jak to jak to się 

wszystko zakończy. Część tego terenu jest własnością firmy Global-Frma. Nie wiem o jakie 

TIR-y chodzi, pewnie tam jakiś transport się odbywa, bo jeśli firma działa to jakiś transport                    

do niej dojeżdża. Czy to jest taki uciążliwy transport, myślę, że nie jest on bardziej uciążliwy niż 

wtedy kiedy działało tam Dodoni, ale oczywiście zajmiemy się tym tematem. Tutaj miałbym 

taką propozycję, jeśli rzeczywiście jest coś uciążliwego i jest taka sytuacja, że ktoś parkuje                      

na jezdni, że nie da się korzystać z tej jezdni, czy ma uruchomiony silnik w czasie nocy                          

to najlepiej wtedy od razu reagować, no bo dzisiaj jak to miało miejsce kilka dni temu już nic                 

z nim nie zrobimy. To naprawdę musi być reakcja taka na bieżąco. Jedyne co mogę 

zaproponować to wzywać policję i interweniować do tych organów; 

- tablica informacyjna na ulicy Berezów. Ja to sprawdzę, jeśli taka będzie potrzeba i ona jest                  

w dobrym stanie technicznym to wspólnie z radnym uzgodnimy miejsce i przedstawimy 

w odpowiednie miejsce, w to wskazane; 

- nie mam wiedzy na tą chwilę o przejściu dla pieszych na ulicy Berezów. Tam faktycznie                       

na etapie budowy więcej tych przejść dla pieszych było przygotowanych, ale później 

zrezygnowano z niektórych przejść. Taka sama sytuacja jest na łuku drogi jak wjeżdżamy                     

w ulicę Berezów od strony centrum Suchedniowa. Myślę, że trudno będzie żeby te przejścia tam 

zostały zlokalizowane bo skoro od razu na etapie budowy nieoznaczono ich, to myślę,                        

że z jakichś względów. Pewnie ze względów bezpieczeństwa nie zostały oznaczone ale 

oczywiście wystąpimy do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z takim zapytaniem 

jaka jest możliwość żeby zlokalizować dodatkowe przejścia dla pieszych na ulicy Berezów; 

 

- jeżeli chodzi o przebudowę przejazdu kolejowego. 13 maja została umowa na przebudowę linii 

kolejowej nr 8 na odcinku Skarżysko-Kamienna – Tumlin. Ma być to realizowane w formule 

zaprojektuj i wybuduj. Czekamy na jakiekolwiek informacje ze strony projektantów bo myślę,           

że zwrócą się do Suchedniowa najpierw o warunki a później uzgodnienie dokumentacji 

projektowej. Prace koncepcyjne już trwały wcześniej i pewne takie uzgodnienia zostały 

poczynione. Jeżeli chodzi o propozycję objazdu to rozumiem, że firma która będzie wykonywała 

przebudowę tej linii kolejowej zaproponuje jakieś rozwiązania. Błędem jest żeby Gmina 

występowała z jakąś propozycją objazdu. Zresztą na etapie gdzie dopiero ta umowa została 

zawarta Gmina opracowała zgodnie z porozumieniem trójstronnym jakie mamy zawarte 

pomiędzy  PKP PLK, Powiatem Skarżyskim i Gminą Suchedniów dokumentację projektową                               

na nasz zakres, który wynika z przetargu. Już też tutaj mówiliśmy niejednokrotnie, została                         

ze strony Gminy ta dokumentacja już zatwierdzona, zezwolenie na realizację inwestycji 

drogowej. Odbył się przetarg, została zawarta umowa w dniu 8 maja. Wykonawcą tych robót 
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będzie firma Budromost Starachowice, czyli ta sama firma, która wykonała ten dalszy odcinek 

ulicy Stokowiec. Myślę że dobra firma i mam nadzieję, że uda się dokończyć ten odcinek ulicy 

Stokowiec (od ulicy Szerokiej do Langiewicza) z tym, że musimy mieć jeszcze taką 

świadomość, że na ulicę Stokowiec będziemy musieli kiedyś jeszcze wrócić. W chwili likwidacji 

przejazdu kolejowego będziemy musieli wyprofilować wyjazd z tej ulicy, te łuki które będą                   

bo w tej chwili mamy wyjazd, który jest skierowany w dwie strony, zarówno w stronę przejazdu 

kolejowego jak i w stronę ulicy Langiewicza. Po likwidacji przejazdu kolejowego ten wyjazd 

będzie tylko w stronę ulicy Langiewicza. Cieszyłbym się gdyby to się udało razem połączyć                   

z projektem ulicy Źródłowej bo cały czas trwa realizacja zlecenia opracowania dokumentacji 

projektowej ulicy Źródłowej. Tutaj dobrze byłoby wspólnie to skrzyżowanie rozwiązać, czyli 

ulica Stokowiec, ulica Źródłowa i ul Langiewicza i dojście do projektowanego przez PKP 

przejścia pieszego pod torami;  

-  jeśli chodzi o odcinek ulicy Stokowiec w kierunku Rejowa to ta przejezdność tam jest 

poprawiona na bieżąco i też pracownicy Zakładu Gospodarki Komunalnej w ubiegłym tygodniu 

ten odcinek drogi naprawiali. Ja rozmawiałem jeszcze w kwietniu br. z prezydentem Skarżyska.  

Na tą chwilę Skarżysko nie jest zainteresowane żeby realizować drogę, bo to należałoby 

wspólnie realizować, ten odcinek przez las i tam w kierunku Rejowa. Mam nadzieję, że to jest 

temat, który wspólnie ze Skarżyskiem uda nam się zrealizować w latach przyszłych, dziękuję.  

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy :  

- w nawiązaniu do Pana wyjaśnień odnośnie ulicy Stokowiec w tej części od przejazdu                  

w końcówce naszej ulicy do Skarżyska, to czy nie uważa Pan za stosowne żeby bez względu                               

na stanowisko Skarżyska realizować tą inwestycję, żeby na nich wymuszać. Dobrze pamiętam, 

że od 1994 roku te rozmowy były prowadzone żeby ucywilizować ten odcinek Stokowca i cały 

czas Skarżysko blokuje. W związku z tym mając na względzie, że ma Pan silne 

przedstawicielstwo w Powiecie niech Pan to wykorzysta. Mieszkańcy i nie tylko mieszkańcy są 

zainteresowani tamtymi terenami, żeby tam właśnie budować, tam się tworzy piękne Osiedle. 

Ono jest wodociągowane, jest tam kanalizacja, wszystkie warunki są spełnione oprócz 

drogowych i dlatego ja bardzo proszę w imieniu mieszkańców żeby podjąć rozmowy z koleją                 

i wykonać to co do nas należy, a potem myślę, że mieszkańcy ze strony Skarżyska uczynią to 

samo. Będą rozmawiać z prezydentem i może prędzej ta inwestycja przyjdzie; 

- nawiążę do spraw związanych z budową tego budynku mieszkalnego wielorodzinnego                        

na Ostojowie. Wspomniał Pan, że rozmowy są prowadzone. Proszę aby Pan zechciał nam tutaj 

przedstawić w jakim kierunku z tym zespołem były prowadzone rozmowy, co powodowało,               

że kolejne rozwiązania były odrzucane. Jakie tereny były rozważane i z jakich względów  

te propozycje nie były przyjmowane. Ja rozumiem. że każdy z mieszkańców jest zainteresowany 

żeby Suchedniów się rozwijał, jak nie będzie możliwości budowania mieszkań bo nie ma 

wskazanego terenu to rozwoju Suchedniowa nie będzie, proszę o więcej informacji na ten temat. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 
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- jeśli chodzi o Stokowiec Gmina posiada tam działkę drogową. Obecnie przebieg drogi w 

kierunku Stokowca nie do końca się pokrywa z tą działką i na pewno w przyszłości będziemy 

czynić starania żeby drogę zlokalizować na działce stanowiącej własność Gminy. Jeśli zajdzie 

taka potrzeba to wtedy dopiero korzystać z działek prywatnych, bądź z działki PKP, ale mamy 

swój teren. Będziemy próbowali zmieścić się w tym swoim terenie. Na pewno obszary pomiędzy 

Suchedniowem a Rejowem nawet ze względu na zbiornik wodny w Rejowie są atrakcyjne                      

i myślę, że będą jeszcze bardziej w większym zainteresowaniu gości, którzy tutaj przyjeżdżają               

do Suchedniowa i w rejon Suchedniowa. Naszym jedynym atutem jaki w tej chwili mamy                     

w naszym regionie to są zbiorniki wodne bo niczym innym My się tutaj specjalnie                                    

nie wyróżniamy. Nie przyprowadzimy tutaj żadnego strategicznego jakiegoś sponsora czy 

jakiegoś pracodawcy, który zlokalizuje tutaj jakąś działalność gospodarczą i będzie tutaj płacił 

podatki takie, że będziemy się mogli jako Gmina utrzymywać. Myślę, że najważniejsze 

jest to żeby te zbiorniki wodne w jakiś sposób połączyć, czy ścieżkami pieszo-rowerowymi, 

ścieżkami spacerowymi i taka tendencja w tej chwili jest. Takie są zamierzenia żeby właśnie 

uatrakcyjniać bardziej ten teren. Wydział Ochrony Środowiska Starostwa Skarżyskiego takie 

działania już zaczyna realizować i myślę, że to jest najlepszy kierunek żeby tutaj się rozwijać. 

My w Suchedniowie sami Państwo wiecie opracowujemy w tej chwili cztery miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego i w ramach tych planów szukaliśmy i szukamy dalej miejsc 

gdzie moglibyśmy taką zabudowę wielorodzinną wprowadzić. Nie jest to powiem szczerze 

proste znaleźć te miejsca z tego względu, że istniejąca zabudowa jaka jest w Suchedniowie               

nie stanowi takiego dobrego sąsiedztwa żeby wprowadzać w środek zabudowy jednorodzinnej 

zabudowę wielorodzinną. W tej chwili opracowujemy plan przywodnego parku sportu                              

i rekreacji, który jest zlokalizowany pomiędzy zalewem a torami kolejowymi. Plan  miejscowy 

śródmiejski pomiędzy ulicą Bodzentyńską a zalewem i do mostu patrząc tak kolokwialnie 

mówiąc to też zabudowa zwarta, jednorodzinna gdzie nawet jeśli się zlokalizuje jakiś jeden blok 

to chyba nie będzie to zbyt korzystne miejsce. Myśleliśmy i to pewnie jeszcze na komisjach                    

i z radnymi będziemy o tym dyskutować o zabudowie  wielorodzinnej, tak zwane tereny                            

w sąsiedztwie dęba czyli tutaj nad zalewem ale odstąpiliśmy od tego pomysłu. Plan miejscowy 

Bodzentyńska, środek miasta pomiędzy ulicami Bodzentyńską a E. Peck i między ulicą 

Kościuszki a Jasną też zabudowa jednorodzinna, nawet jeśli ten środek tam jest niezabudowany, 

ale też chyba nie jest zbyt korzystne żeby tam zabudowę wielorodzinną wprowadzać. Najlepsze 

miejsce naszym zdaniem  i komisji urbanistycznej, z którą wczoraj spotkaliśmy się to chyba 

byłby tak zwany tutaj plan Warszawska, który znajduje się za byłym FUT-em. Tylko to też różne 

uwarunkowania trzeba spełnić. To nie jest w dzisiejszych czasach taki prosty temat, że gdzieś 

przeznaczymy teren i rzeczywiście on będzie w ten sposób zabudowany. Ten teren 

przeznaczyliśmy w planie pod zabudowę mieszkalną jednorodzinną, tam przez 20 lat 

obowiązywania tego planu nie powstał żaden budynek mieszkalny. Mówię o tym terenie w głębi 

od starej E-7 w kierunku rzeki w sąsiedztwie kolejki. Teren pod każdą zabudowę, ale być może, 

że to najkorzystniejszy teren pod zabudowę mieszkalną wielorodzinną. 

Innym takim ciekawym terenem w moim odczuciu ale nie wiem jak to znajdzie poparcie bo to 

też  konsultacje muszą się odbyć to teren na wysokości oczyszczalni ścieków, czyli na wprost 
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oczyszczalni ścieków w sąsiedztwie ulicy Niskiej, w sąsiedztwie tej zabudowy hurtowni 

materiałów budowlanych. Bardzo ciekawy teren, komunikacyjnie na pewno należałoby go 

inaczej rozwiązać niż w tej chwili jest poprzez ulicę Niską. Ciekawy teren gdzie mogłoby 

powstać Osiedle złożone z kilku budynków mieszkalnych wielorodzinnych. Dlatego taka moja 

propozycja do Strategii żeby zostawić zapis, że potrzebujemy w Suchedniowie zabudowę 

wielorodzinną. ale żeby wykreślić tą lokalizację w Ostojowie. Chociaż nie twierdzę,                                  

że w Ostojowie rezygnujemy z tego pomysłu, myślę, że jest dobry. Tylko, że w Ostojowie 

możemy zlokalizować jeden budynek wielorodzinny i tam osiedla nie wybudujemy. I to jest 

właśnie taki problem jeśli chodzi o tą zabudowę wielorodzinną. Także cały czas o tym 

rozmawiamy, cały czas analizujemy. Dlatego moja prośba o analizę z tego względu,                               

że będziemy się pewnie jeszcze spotykać na temat Strategii, na temat tych planów, które 

opracowujemy i nawet nie wiem czy nie wyjdziemy z taką propozycją do Państwa radnych                 

żeby się spotkać odnośnie tych planów miejscowych, nawet przed wyłożeniem ich                               

do publicznego wglądu. Będziemy z Państwem rozmawiać o planie ogólnym zagospodarowania 

przestrzennego Suchedniowa z tego względu, że w dzisiejszych uwarunkowaniach prawnych są 

różne przepisy, różne ograniczenia, o których też chcielibyśmy najpierw Państwu                         

powiedzieć, a dopiero później rozmawiać powiedzmy z mieszkańcami, dziękuję. 

 

Pan Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego : 

Ja chciałem się też odnieść, wrócić do tematu przejazdu kolejowego bo tu padło właśnie pytanie 

odnośnie tej części powiatowej. Szanowni Państwo, sytuacja jest taka, że chyba już dwa razy 

Powiat Skarżyski przedłuża umowę z projektantem, dlatego, że cały czas nie mamy 

udostępnionych map kolejowych do celów projektowych. Mieliśmy taką informację, że jest to 

spowodowane tym, że jak Państwo wiedzą jest to jedna działka kolejowa, która biegnie wzdłuż 

torów kolejowych. Ta dokumentacja, która została wykonana przez Gminę Suchedniów, to co 

Pan Burmistrz mówił, że jest to zezwolenie na realizację inwestycji drogowej spowodowało to, 

że projektanci podzielili tą działkę, czyli wydzielili część niezbędną do opracowania 

dokumentacji do realizacji tej części gminnej. To spowodowało, że mieliśmy informację,                      

iż musimy poczekać na aktualizację tych map. Na szczęście mamy już taką informację, 

że te mapy będziemy mieli udostępnione od 16 września i tutaj projektanci, którzy wykonują te 

prace na zlecenie są przygotowani do tego żeby w bardzo szybkim tempie, jeżeli te mapy będą 

nanieść te rozwiązania projektowe. I wtedy będziemy mieli gotową dokumentację projektową. 

Tutaj chciałem Państwa zapewnić, że Rada Powiatu Skarżyskiego też jest żywo zainteresowana 

tym tematem. Nawet opracowując taki formalny plan kadencyjny, inwestycyjny jest to zadanie 

wpisane w planie pracy Rady Powiatu Skarżyskiego na trzeci kwartał, znajduje się informacja na 

temat stanu realizacji tego trójstronnego porozumienia, dziękuję bardzo. 

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy : 

chciałam jeszcze słowo tutaj dopowiedzieć odnośnie osiedli. Panie Burmistrzu, czy próbował  

skorzystać z doświadczenia burmistrzów i wójtów południowej części Województwa 

Świętokrzyskiego. Przez lata obserwowałam jak właśnie u nich były budowane nowe osiedla, 

zarówno pod budowę mieszkań jednorodzinnych jak i wielorodzinnych. Oni taką taktykę 
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przyjęli, że budują uzbrojoną ulicę, wzdłuż tej ulicy wykupują działki albo i nie, ale właścicieli 

uprzedzają, że mają na uwadze tutaj powstanie osiedla i wówczas w przeciągu dwóch trzech lat 

powstaje tam osiedle. Często oczywiście są to domki jednorodzinne ale również wchodzą tam                   

z budową wielorodzinnych budynków. Dlatego warto skorzystać z ich doświadczenia bo to jest 

bardzo skuteczne. Terenów u nas tak jak Pan nam tu wskazał jest naprawdę dużo i warto jest je  

zagospodarować. 

Pani Ewa Antosik – Przewodnicząca Osiedla Nr 5 : 

odnosząc się do wypowiedzi Pani Marii Zuba w stronę drogi Rejów. Pani będąc Burmistrzem 

Miasta i Gminy Suchedniów zdaje sobie sprawę, że to jest teren prywatny i to jest działka,                     

za którą my właściciele płacimy podatek. Pan Burmistrz nie ma ruchu, ani wyprostowania tamtej 

działki bo tam jest tylko półtora metra pod transformatorem. Najlepsze rozwiązanie jest proszę 

Państwa żeby Urząd od nas wykupił tą drogę, bo w końcu nam cierpliwości braknie. Położymy 

zabezpieczenia, że ani z tej strony ani z tej strony nikt nie będzie mógł przejechać                                         

i wtedy się zrobi wielki szum w Gminie, może i w Skarżysku. Tak samo i kolej nie ma ruchu,                 

bo kolej od toru ma 2 metry i reszta graniczy z nami. Ja sobie w ogóle nie wyobrażam                         

tej sytuacji, jaka ta sytuacja powstała na ten moment, dziękuję. 

 

11. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów                           

w okresie od dnia 24.04.2025r. do dnia 28.05.2025 r. przekazał Pan Dariusz Miernik – 

Burmistrz. (Informacja w załączeniu do protokołu) 

 

12. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                              

w Suchedniowie za rok 2024. 

12.a. prezentacja sprawozdania przez Dyrektora jednostki, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Magdalena Marzec – Dyrektor jednostki (Sprawozdanie                        

w załączeniu do protokołu).  

12.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Agnieszka Włodarczyk – 

Mazurek – Przewodnicząca Komisji.  

12.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.d. głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Suchedniowie za rok 2024. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdania z działalności Miejsko-
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Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Suchedniowie za rok 2024. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 
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14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                              

w Suchedniowie za rok 2024 zostało przyjęte przez Radę Miejską.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                  

w załączeniu do protokołu).  

13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2025-2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 84/XVI/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

14. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                  

w załączeniu do protokołu).  

14.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

14.c. dyskusja, 
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Dyskusji nie odnotowano.  

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Suchedniów na 2025 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna nieobecna 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 
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11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 85/XVI/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 51/IX/2024 Rady Miejskiej                               

w Suchedniowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu 

Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2025. 

15.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk – Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiazywania problemów Alkoholowych (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).  

15.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marek Gałczyński –                                

Z-ca Przewodniczącego Komisji.  

15.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały nr 51/IX/2024 Rady Miejskiej                      

w Suchedniowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu 

Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2025. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały nr 51/IX/2024 Rady 
Miejskiej w Suchedniowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia 
Ramowego Planu Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2025. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna nieobecna 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 
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Uchwała Nr 86/XVI/2025 w sprawie w sprawie zmiany Uchwały nr 51/IX/2024 Rady 

Miejskiej w Suchedniowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu 

Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów                                               

na rok 2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

16. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

drzewa uznanego za pomnik przyrody rosnącego na terenie Gminy Suchedniów. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt 

uchwały w załaczeniu do protokołu).  

16.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac –                                         

Z-ca Przewodniczącego Komisji.  

16.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

16.d. głosowanie nad uchwała w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody rosnącego na terenie Gminy 

Suchedniów. 

głosowanie głosowanie nad uchwała w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 
zabiegów pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody 
rosnącego na terenie Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna nieobecna 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 87/XVI/2025 w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody rosnącego na terenie Gminy 

Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

17. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

17.a. przybliżenie tematu przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu).  

17.b. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 
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17.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna nieobecna 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 
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12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek nieobecny 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 88/XVI/2025 w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków                        

i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

18. Sprawy różne. 

Pan Jerzy Żmijewski – Przewodniczacy Rady Powiatu Skarżyskiego : 

Szanowni Państwo, ja chciałem poinformować, że zmarł przewodniczący Rady Gminy Bliżyn 

Pan Radosław Bułka. W dniu jutrzejszym o godzinie 14:30 w Kościele Świętego Ludwika 

w Bliżynie odbędą się uroczystości pogrzebowe. Wszystkich, którzy mają ochotę być 

zapraszam. 

 

Pan Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego :  

ja nawiążę też do tego co powiedziała Pani Dyrektor MOPS-u jeżeli chodzi o ten projekt 

senioralny bo tutaj też warto dodać, że współfinansującym jest Pan Burmistrz Miasta i Gminy 

Suchedniów. Środki z budżetu Gminy zostały przekazane jako dofinansowanie na ten projekt                  

i również tutaj we współpracy z Panem Burmistrzem 3 czerwca br. stowarzyszenie działające 

przy Powiecie Skarżyskim Stowarzyszenie “Włącz Się” z Łącznej  organizuje spacer 

międzypokoleniowy wzdłuż zalewu suchedniowskiego, na który chciałbym zaprosić naszych 

suchedniowskich seniorów. Start będzie z parku miejskiego w okolicach fontanny i zakończenie 

tego spaceru na Ośrodku Sportu i Rekreacji w Suchedniowie, zapraszam, dziekuję.  

 

Pan Tomasz Maluszczak - radny : 

Szanowni Państwo, Ja mam taką serdeczną prośbę i Apel do nas wszystkich,                               

do samorządowców, Pana Burmistrza o przekazanie być może prośby do dyrekcji szkół,                            

a mianowicie kwestie problematyczną związaną z poruszaniem się młodych ludzi                                      

na hulajnogach elektrycznych chociażby w Parku Miejskim. 

 

Szanowni Państwo od dwóch czy trzech lat mamy te kwestie uregulowane prawem                     

o ruchu drogowym, to jest urządzenie transportu osobistego. Chodniki jak wiemy są 

przeznaczone głównie dla pieszych i żeby była jasność, ja nie mam nic przeciwko 

młodym ludziom bo młodość ma swoje prawa. 

 

Natomiast poruszanie się z prędkością z jaką oni to robią stanowi ogromne zagrożenie dla dzieci, 

dla osób w średnim wieku, dla osób starszych ale również dla nich samych. Więc prośba taka                     

o przekazanie apelu do młodych ludzi o zachowanie zdrowego rozsądku. Ja mam świadomość, 

bo z wieloma młodymi osobami, którzy mają zdrowy rozsądek rozmawiam ale czasem trzeba 

ich, że tak powiem naprowadzić, ukierunkować. Także bardzo proszę o to żeby ten temat przez 

Pana Burmistrza w kierunku dyrekcji zostałby artykułowany,  dziękuję bardzo. 

 

 

Radna Izabela Kowalik : 
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Szanowni Państwo, ja postaram się szybko. Przepraszam że wcześniej nie zabrałam głosu ale to 

są rzeczy, które mi się nasunęły tutaj w trakcie naszego dzisiejszego spotkania.  

- pierwsza rzecz to ja bym prosiła bardzo Panie Burmistrzu o przypomnienie, bo to już będzie się 

powoli zbliżał termin, żeby przypomnieć tam w Zarządzie Dróg Wojewódzkich o konieczności 

wykoszenia poboczych w Michniowie, najlepiej przed rocznicą pacyfikacji;  

- druga sprawa, to ja mam takie pytanie zupełnego i absolutnego laika. Chciałabym się 

dowiedzieć w jaki sposób dostaje się dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Chciałabym zapytać czy to Gmina składa wniosek ? Nie wiem tego i żywo mnie to 

zainteresowało; 

- jeszcze jedna rzecz, nie wiem za bardzo do kogo mam się z tym zwrócić. Proszę Państwa,                        

ja już sobie obiecałam naprawdę, że ja już tego tematu poruszać nie będę ale jednak sobie 

pozwolę. Szanowni Państwo, to będzie taka trochę dłuższa moja wypowiedź. Od roku pięć razy 

oficjalnie zwracałam się z prośbą o te nieszczęsne tablice ogłoszeniowe, nie zliczę ile razy 

prowadziliśmy nieoficjalne rozmowy z Panem Burmistrzem, również z Państwem, którzy 

zajmują się, nie wiem jak to nazwać, remontem, renowacją, tworzeniem tych tablic. Był taki 

moment kiedy razem z Panią Sołtys w poprzedniej dwóch kadencjach, czyli przez 10 lat                         

nie udało jej się do Michniowa uzyskać tablicy ogłoszeniowej. Z obecną również starałyśmy się     

i wielokrotnie rozmawiałyśmy na ten temat i proszę Państwa, bo ja nie chcę być tutaj jakaś taka 

strasznie namolna, no ale jak czytam, że Zakład Gospodarki Komunalnej zamontował tablicę 

ogłoszeniową przy ulicy Sportowej. To się zastanawiam jakie trzeba mieć znajomości, dziękuję. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

- Szanowni Państwo, dziękuję za głos Pana radnego Maluszczaka bo na pewno to bardzo ważny 

wniosek i oczywiście deklaruje, że zostanie przekazany dla dyrektorów szkół. Każdy 

wychowawca w szkołach już rozmawiał z uczniami ale przekażemy jeszcze i wyczulimy na ten 

problem; 

- koszenie poboczy na przy drodze 751. Dzisiaj takie pismo od nas wyszło chociaż ja chyba 

mówiłem na spotkaniach już wcześniej. Wydaje mi się, że też w Michniowie podczas spotkania 

sołeckiego. Jest deklaracja ze strony Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, że po                   

1 czerwca oni te prace porządkowe rozpoczynają przy swojej drodze i to koszenie będzie 

realizowane. 14 maja odbyło się spotkanie też z wykonawcą drogi 751 i przegląd 

pogwarancyjny. Tam też pewne prace będą realizowane, również w Michniowie. Chodzi tam                  

o odwodnienia, naprawę poboczy, likwidację zastoisk wody. Głównie tam na przystanku 

autobusowym i przed domem Państwa Zielińskich; 

 

- Szanowni Państwo, trzy drogi realizujemy. Jedna umowa o dofinansowanie została już zawarta, 

dwie na Mostki wiemy, że będą takie umowy też zawarte o finansowaniu z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg Samorządowych. Odbywa się to w ten sposób, że w chwili kiedy 

Premier ogłasza nabór takich wniosków, a Wojewoda pośredniczy w kwalifikowaniu tych zadań, 
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które trafią na listę. Składamy wniosek kiedy zostanie ogłoszony nabór. Warunkiem tutaj 

jest, że musi być przygotowanie dokumentacyjne i projekt musi być zatwierdzony albo 

zgłoszeniem albo decyzją właściwą o pozwoleniu na budowę lub realizacji inwestycji drogowej. 

Komisja wtedy powołana przez Wojewodę ocenia ten wniosek. Trudno mi powiedzieć jakie 

kryteria są stosowane bo my nie znamy tych kryteriów, nie są one upubliczniane. Następnie 

wniosek jeśli zostanie zakwalifikowany to albo trafia na listę podstawową albo na listę 

rezerwową. Środki jakie my oszacujemy w kosztorysie inwestorskim to o takie środki 

występujemy. Możemy się starać o dofinansowanie do 80% wartości robót budowlanych oraz 

tam jeszcze dochodzi tablica informacyjna właśnie z jakiego funduszu ta droga została 

wybudowana. I o to się można starać o takie środki. Jeżeli te 80%, o które możemy dotować 

budowę będzie miało mniejszą wartość niż ta te pieniądze, które uzyskaliśmy od Wojewody to tą 

nadwyżkę musimy zwrócić, z tych środków mogą być realizowane zadania, które znalazły się 

na liście rezerwowej. I taką sytuację mamy w tej chwili w Mostkach, że dwie drogi w Mostkach 

nie znalazły się na liście podstawowej ale były na pierwszym i drugim miejscu listy rezerwowej. 

Dzięki tym oszczędnościom w postępowaniach przetargowych te dwa zadania trafiły na listę 

podstawową i w tym tygodniu ta lista została ogłoszona, bo listę o kwalifikacji tych zadań 

podpisuję Premier. Komisja powołana przez Wojewodę ocenia ale ostateczna decyzja jest 

decyzją Premiera. Tak się to odbywa jeśli chodzi o Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg 

Samorządowych; 

 

- o tablicach informacyjnych tez już rozmawialiśmy. Wiemy, że są wykonywane przez radnych 

Rady Miejskiej z udziałem środków pochodzących z budżetu gminy. Panowie włączyli się, 

wykonują to kosztem wolnego czasu. Panowie deklarowali, że tablice powstaną do końca maja. 

Jeszcze są dwa dni. Szanowni Państwo, ja dzisiaj rozmawiałem z firmą, która przygotowuje nam 

te napisy, które będą zamieszczone nad tymi tablicami. Prace dopiero są rozpoczęte. Myślę,                    

że jeszcze to około tygodnia potrwa zanim my je otrzymamy. Także tutaj proszę o cierpliwość, 

ale jesteśmy już na ostatniej prostej z tymi tablicami. Zakład Gospodarki Komunalnej montował 

inną tablicę na ulicy Sportowej, nie z tego zestawu. Tablicę na wybory. Tablice informacyjne,  

które Panowie radni wykonują to rozumiem, że też Panowie radni zamontują. Myślę,                             

że porozmawiamy o tym jeszcze, bo jeśli jest jakaś inna propozycja to ja oczywiście się                     

nie uchylam i tu pracownicy nasi zostaną skierowani jeśli będzie taka potrzeba do pomocy; 

 

- chciałbym Państwa zaprosić na sobotę na godzinę 15:00 na teren Ośrodka, Sportu i Rekreacji                                             

w Suchedniowie na imprezę “Bzyczymy” gdzie chcielibyśmy zapromować ideę pszczelarstwa                         

w Suchedniowie ale również połączyć tą imprezę z obchodami Dnia Dziecka. Serdecznie 

zapraszam do wzięcia udziału w tym spotkaniu; 

 

- dzisiaj o godzinie 18 w Suchedniowskim Ośrodku Kultury jest premiera sztuki “Kopciuszek”, 

która przygotowana została przez naszą grupę artystów amatorów. Bardzo serdecznie w imieniu 

Suchedniowskiego Ośrodka Kultury zapraszam Państwa; 
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- jutro o godzinie 17 w Suchedniowskim Ośrodku Kultury odbędzie sie koncert pianistyczny 

uczniów Natalii Nastiuk. Serdecznie zapraszam w imieniu Suchedniowskiego Ośrodka Kultury; 

 

-  przyszłym tygodniu odbędzie się spacer międzypokoleniowy wzdłuż zalewu 

suchedniowskiego, na który chciałbym zaprosić naszych suchedniowskich seniorów; 

 

- zapraszam 4 czerwca na festyn rodzinny w szkole podstawowej w Ostojowie; 

 

- zapraszam 6 czerwca na konkurs piosenki angielskiej w Szkole Podstawowej nr 1; 

 

- zapraszam na Turniej Szachowy w Szkole Podstawowej Nr 3 w dniach 5 i 7 czerwca. 

 

Pan Waldemar Krogulec – radny : 

Szanowni Państwo, zabiorę głos w sprawie tych tablic ogłoszeniowych. Tablice są już fazie 

końcowej, już nam bardzo niewiele brakuje do zakończenia, tylko trochę nas powstrzymał ten 

poślizg odnosnie tych napisów, o których wspomniał Pan Burmistrz. Wszystko inne już jest 

zamontowane. Montujemy te tablice z kolegami radnymi tj. Marcin Pałac, Jacek Uba i Pan Arek 

Pająk. Bardzo dziękuję przy okazji Panu Szymonowi Lechowi, radnemu,  który się włączył                     

i pomógł nam zakupić szyby do tablic w dobrej cenie. Troszkę czuję taką złość do Pani Izabeli 

Kowalik, bo Pani dobrze wie, że juz finalizujemy montaż tych tablic. Przypominam,                                      

że wykonujemy je w czynie społecznym i tutaj wypowiedź radnej ja to odbieram jako taką lekką 

złośliwość, dziękuję. 

 

Pani Izabela Kowalik – radna : 

ja chciałam Pana radnego Waldemara Krogulca bardzo przeprosić jeśli poczuł się dotknięty                      

i urażony. Natomiast proszę Państwa w informacji międzysesyjnej napisane jest,                                    

że zamontowana została tablica ogłoszeniowa. Ja czytając to, tak sobie to wyobrażam                                 

“aha, na ulicy Sportowej stoi tablica ogłoszeniowa a my od 10 lat nie możemy się doprosić 

tablicy w Michniowie” i tylko i wyłącznie dlatego to powiedziałam, Panie radny naprawdę 

żadnych osobistych wycieczek, dziękuję.  

 

Pan Szymon Lech - radny : 

Drodzy Państwo, zbliża się Dzień Dziecka 1 czerwca. Wszystkim dzieciom w Suchedniowie                       

w imieniu radnych chciałbym złożyć najserdeczniejsze życzenia. Aby zdrowie im dopisywało, 

aby miały jak najlepsze oceny, aby marzenia ich się spełniały i aby dobrze czuły się 

w Suchedniowie i chciały tu zostać, Wszystkiego Najlepszego ! 

 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

ja bardzo dziękuję mojemu koledze, że wygłosił tak piękne życzenia. Tutaj wszyscy się do tych 

życzeń dołączamy. 

 

Pan Dariusz Mienik – Burmistrz Miasta i Gminy : 
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Szanowni Państwo, umknęła mi jedna informacja. W dniu 19 maja odbyło się spotkanie,                       

w którym uczestniczyłem z prezydium Rady Miejkiej  z zarządem firmy BYŚ.  Firma poprosiła 

mnie o takie spotkanie i poprosiła mnie żeby zaprosić też Przewodniczącą Rady. Poszerzyłem 

spotkanie o Wiceprzewodniczących. Szanowni Państwo, celem spotkania było ponowne 

zaproszenie Rady na spotkanie, które firma chciałaby zorganizować zarówno tutaj                             

w  Suchedniowie jak i u siebie siedzibie firmy.  Chcieliby pokazać profil swojej działalności. 

Zaproponowaliśmy firmie żeby wystąpiła do nas z takim pismem, ale jednak skłaniamy się                    

do tego żeby takie spotkanie odbyło się w Suchedniowie. Nie jesteśmy zainteresowani żeby 

skorzystać z ich zaproszenia i zrobić taki wyjazd do Warszawy, dziękuję. 

 

19. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady                                      

XVI  w kadencji sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

      Sporządził                                       Sekretarz obrad                                  Przewodnicząca 

                                                                                                                          Rady Miejskiej 

 

 Mariusz Ślusarczyk                           Marek Gałczyński                                  Lidia Frątczak 

 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 

 
 
 
Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 
 

 

 


